

天主教聖安德肋小學
2025-2026 年度
課程通訊(四)

English Activity Day 英語活動日

親愛的家長：

一年一度的英語活動日又來了！

本年度的英語活動日將於 12 月 18 日(星期四)舉行，主題為「Yummy Culture Day: Explore Chinese Food in English」—美味中華，英語盛宴。此次活動旨在讓學生深入了解中華美食的多樣性，增進對中國傳統文化的欣賞與尊重，並建立珍惜食物的良好價值觀。

當天，學生們將全程參與英語活動，包括攤位遊戲、語言活動、小食品嚐及手工藝製作，讓他們在輕鬆愉快的氛圍中學習英語。

注意事項

1. 當日半天上課，放學時間為下午 12:30。
2. 學生需穿具中國特色服裝回校參與活動。
3. 12 月 17 日的家課，請於 1 月 5 日呈交。
4. 學生只需攜帶輕便書包回校，帶備學生手冊及文具。
5. 當天沒有課後活動。





St. Andrew's Catholic Primary School

2025-2026 Newsletter (4)

English Activity Day

Dear Parents,

We are excited to announce the upcoming Annual English Activity Day! This year's event will be held on December 18th (Thursday) with the theme "Yummy Culture Day: Explore Chinese Food in English." The objective is to help students appreciate the diversity of Chinese cuisine, promote the value of cherishing food fostering respect for traditional Chinese culture.

Throughout the day, students will engage in various English activities, including interactive booth games, language exercises, food tasting and craft-making. These activities are designed to create a fun and enjoyable atmosphere for learning English.

We look forward to a day full of exploration and cultural appreciation!

Reminder

1. School will **dismiss at 12:30 p.m (half-day).**
2. Students should wear **Chinese costumes** to school.
3. All the homework assigned on 17th December is to be submitted on 5th January, 2026.
4. Bring a small backpack with the Student Handbook and stationery
5. **No after-school activities.**

